

## 茉莉酸诱导侧根形成缺陷突变体 *asa1-1* 抑制子 (*soa*) 的鉴定与遗传分析

李延安<sup>1,2</sup>, 祁林林<sup>2</sup>, 孙加强<sup>2</sup>, 刘宏宇<sup>1</sup>, 李传友<sup>2</sup>

1. 东北农业大学园艺学院, 哈尔滨 150030 2. 中国科学院遗传与发育生物学研究所植物基因组学国家重点实验室, 北京 100101

Genetic screening and analysis of *suppressors of asa1-1 (soa)* defective in jasmonate-mediated lateral root formation in *Arabidopsis*

LI Yan-An<sup>1,2</sup>, QI Lin-Lin<sup>2</sup>, SUN Jia-Qiang<sup>2</sup>, LIU Hong-Yu<sup>1</sup>, LI Chuan-You<sup>2</sup>

1. Northeast Agricultural University, College of Horticulture, Harbin 150030, China 2. State Key Laboratory of Plant Genomics, National Centre for Plant Gene Research, Institute of Genetics and Developmental Biology, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100101, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[综合新闻](#) [学术会议](#) [遗传咨询](#) [网络资源](#) [学术讨论](#) [科普之窗](#) [新书咨询](#)